
Swarzędz dnia 21.03.2025r.
Rada Miejska w Swarzędzu
Komisja Budżetowa
BRM.KB.0012.1.3.2025

Protokół 3/2025
Miejsce posiedzenia: UMiG w Swarzędzu, ul. św. Marcina 1.
Obrady rozpoczęto 21 marca 2025r. o godz. 08:15, a zakończono o godz. 09:13 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.
Obecni:
1. Anna Baranowska-Graczyk
2. Piotr Baranowski
3. Jacek Bura
4. Elżbieta Cholewicka
5. Wanda Konys
6. Wojciech Rozmiarek
7. Adrian Senyk
8. Szymon Słomiński
9. Anna Sobaszkiewicz-Lesińska
10. Agnieszka Zawada-Chmiel

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Budżetowej, Elżbieta Cholewicka. Na wstępie powitała 
radnych,  gości  oraz  pracowników  Urzędu.  Na  podstawie  załączonej  do  protokołu  listy  obecności 
(załącznik  nr  1)  stwierdził,  że  Komisja  Budżetowa  jest  władna  do  podejmowania  prawomocnych 
wniosków, obecnych 7 radnych.  
Przewodnicząca Komisji przedstawiła porządek obrad, który stanowi załącznik nr 2.

2. Analiza wydatkowania środków związanych z funkcjonowaniem komunikacji w roku 2024.
Analizę przedstawił Kierownik Wydziału Nadzoru Właścicielskiego i Transportu, Mariusz Szrajbrowski. 
Informacja stanowi załącznik nr 3. 
Radny Jacek Bura zabrał głos w kwestii kosztów użytkowania autobusów wodorowych, szczególnie w 
porównaniu z kosztami użytkowania autobusów elektrycznych.  
Kierownik Mariusz  Szrajbrowski poinformował, że do końca bieżącego roku będzie przygotowana 
szczegółowa analiza, również z uwzględnieniem autobusów hybrydowych. 
Radny Adrian Senyk poprosił o przedstawienie informacji kosztów ogólnozakładowych w latach 2020 - 
2024 oraz kosztów pozostałych na przestrzeni tych lat. 
Radna Wanda Konys zabrała głos w kwestii ilości osób korzystających z komunikacji miejskiej w 
porównaniu do osób korzystających z własnych samochodów, czy połączeń PKP. 
Do wypowiedzi odniósł się Kierownik Mariusz Szrajbrowski.
W powyższym temacie głos zabrali radni Adrian Senyk oraz Piotr Baranowski. 
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3. Omówienie materiałów sesyjnych.
 1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Swarzędz 
na rok 2025.
Referuje: Skarbnik Gminy, Karolina Dziekan
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i 
Gminy Swarzędz na rok 2025.
Wyniki głosowania ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (7) Anna Baranowska-Graczyk, Piotr Baranowski, Jacek Bura, Elżbieta Cholewicka, Wanda Konys, 
Wojciech Rozmiarek, Adrian Senyk
NIEOBECNI (3) Szymon Słomiński, Anna Sobaszkiewicz-Lesińska, Agnieszka Zawada-Chmiel
 2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 
Gminy Swarzędz na lata 2025 – 2050.
Referuje: Z-ca Skarbnika, Szymon Pieniowski
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta i Gminy Swarzędz na lata 2025 – 2050.
Wyniki głosowania ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (7) Anna Baranowska-Graczyk, Piotr Baranowski, Jacek Bura, Elżbieta Cholewicka, Wanda Konys, 
Wojciech Rozmiarek, Adrian Senyk
NIEOBECNI (3) Szymon Słomiński, Anna Sobaszkiewicz-Lesińska, Agnieszka Zawada-Chmiel
 3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Swarzędz oraz zasad ich 
zbywania, nabywania i wykupu.
Referuje: Skarbnik Gminy, Karolina Dziekan
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Swarzędz oraz 
zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne: ZA (6) Piotr Baranowski, Jacek Bura, Elżbieta Cholewicka, Wanda Konys, Wojciech 
Rozmiarek, Adrian Senyk
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Anna Baranowska-Graczyk
NIEOBECNI (3) Szymon Słomiński, Anna Sobaszkiewicz-Lesińska, Agnieszka Zawada-Chmiel
 4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Poznańskiemu.
Referuje: Kierownik Wydziału Inwestycji, Bartłomiej Majchrzak
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Poznańskiemu.
Wyniki głosowania ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (7) Anna Baranowska-Graczyk, Piotr Baranowski, Jacek Bura, Elżbieta Cholewicka, Wanda Konys, 
Wojciech Rozmiarek, Adrian Senyk
NIEOBECNI (3) Szymon Słomiński, Anna Sobaszkiewicz-Lesińska, Agnieszka Zawada-Chmiel
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 5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/159/2019 Rady Miejskiej w 
Swarzędzu z dnia 27 sierpnia 2019 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 
za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 
całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania.
Referuje: Dyrektor Centrum Usług Społecznych, Agnieszka Maciejowicz
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/159/2019 
Rady Miejskiej w Swarzędzu z dnia 27 sierpnia 2019 r. w sprawie szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania.
Wyniki głosowania ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (7) Anna Baranowska-Graczyk, Piotr Baranowski, Jacek Bura, Elżbieta Cholewicka, Wanda Konys, 
Wojciech Rozmiarek, Adrian Senyk
NIEOBECNI (3) Szymon Słomiński, Anna Sobaszkiewicz-Lesińska, Agnieszka Zawada-Chmiel
 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Zalasewo – ul. 
Braci Krychów.
Referuje: Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 
Zalasewo – ul. Braci Krychów.
Wyniki głosowania ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne: ZA (7) Anna Baranowska-Graczyk, Piotr Baranowski, Jacek Bura, Elżbieta Cholewicka, 
Wanda Konys, Wojciech Rozmiarek, Adrian Senyk
NIEOBECNI (3) Szymon Słomiński, Anna Sobaszkiewicz-Lesińska, Agnieszka Zawada-Chmiel
 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 
Garby i Zalasewo – ul. Rekreacyjna.
Referuje: Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 
w miejscowości Garby i Zalasewo – ul. Rekreacyjna.
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne: ZA (6) Anna Baranowska-Graczyk, Jacek Bura, Elżbieta Cholewicka, Wanda Konys, 
Wojciech Rozmiarek, Adrian Senyk
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Piotr Baranowski
NIEOBECNI (3) Szymon Słomiński, Anna Sobaszkiewicz-Lesińska, Agnieszka Zawada-Chmiel
 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Zalasewo – ul. 
Polska.
Referuje: Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 
Zalasewo – ul. Polska.
Wyniki głosowania ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
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Wyniki imienne: ZA (7) Anna Baranowska-Graczyk, Piotr Baranowski, Jacek Bura, Elżbieta Cholewicka, 
Wanda Konys, Wojciech Rozmiarek, Adrian Senyk
NIEOBECNI (3) Szymon Słomiński, Anna Sobaszkiewicz-Lesińska, Agnieszka Zawada-Chmiel
 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami 
dla Gminy Swarzędz na lata 2025 – 2028.
Referuje: Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Opieki nad Zabytkami dla Gminy Swarzędz na lata 2025 – 2028.
Wyniki głosowania ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (7) Anna Baranowska-Graczyk, Piotr Baranowski, Jacek Bura, Elżbieta Cholewicka, Wanda Konys, 
Wojciech Rozmiarek, Adrian Senyk
NIEOBECNI (3) Szymon Słomiński, Anna Sobaszkiewicz-Lesińska, Agnieszka Zawada-Chmiel
 10. Propozycja wprowadzenia do porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad 
wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Swarzędz.
Referuje: Kierownik Wydziału Nadzoru Właścicielskiego, Mariusz Szrajbrowski.
Radny Adrian Senyk zapytał, czy jest możliwość podniesienia pułapu dochodowego dla osób 
ubiegających się o mieszkanie komunalne od razu o 15%. 
Kierownik  Mariusz Szrajbrowski odpowiedział, że podniesienie o 10% jest wystarczające. Dodał, że 
liczba osób obecnie oczekujących na mieszkanie wynosi 110 osób.  
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali 
mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Swarzędz.
Wyniki głosowania ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (7) Anna Baranowska-Graczyk, Piotr Baranowski, Jacek Bura, Elżbieta Cholewicka, Wanda Konys, 
Wojciech Rozmiarek, Adrian Senyk
NIEOBECNI (3) Szymon Słomiński, Anna Sobaszkiewicz-Lesińska, Agnieszka Zawada-Chmiel
 11. Propozycja wprowadzenia do porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały nr XIV/142/2025 Rady Miejskiej w Swarzędzu z dnia 25 lutego 2025 roku w sprawie: ustalenia 
diet radnych Rady Miejskiej w Swarzędzu i sołtysów sołectw Gminy Swarzędz oraz należności z tytułu 
zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym.
Referuje: Kierownik Wydziału Nadzoru Właścicielskiego, Mariusz Szrajbrowski.
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/142/2025 
Rady Miejskiej w Swarzędzu z dnia 25 lutego 2025 roku w sprawie: ustalenia diet radnych Rady 
Miejskiej w Swarzędzu i sołtysów sołectw Gminy Swarzędz oraz należności z tytułu zwrotu kosztów 
podróży służbowych przysługujących radnym.
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne: ZA (6) Piotr Baranowski, Jacek Bura, Elżbieta Cholewicka, Wanda Konys, Wojciech 
Rozmiarek, Adrian Senyk
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Anna Baranowska-Graczyk
NIEOBECNI (3) Szymon Słomiński, Anna Sobaszkiewicz-Lesińska, Agnieszka Zawada-Chmiel
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4. Sprawy bieżące.
Radny Jacek Bura zapytał kiedy rozpocznie się program dofinansowań do wymiany pieców. 
Z-ca Burmistrza Grzegorz Taterka odpowiedział, że prawdopodobnie od kwietnia. 
Radny Piotr Baranowski poruszył temat dotyczący problemów w funkcjonowaniu Poczty Polskiej. 
Radny Adrian Senyk wypowiedział się w powyższym temacie. Następnie poprosił  o przekazanie do 
Powiatu Poznańskiego prośby o wymalowanie po zimie przejść dla pieszych w ul. Kórnickiej.
Z-ca  Burmistrza  Grzegorz  Taterka  odpowiedział,  że  malowanie  z  pewnością  odbędzie  się  po 
wiosennym sprzątaniu ulic i w czasie kiedy w nocy będą temperatury powyżej 10°. 
Radny Jacek Bura również poprosił o przekazanie do Powiatu prośby o posprzątanie ul. Średzkiej w 
Paczkowie. 
Radna  Wanda  Konys  wyraziła  niepokój  dotyczący  funkcjonowania  Przychodni  Lekarza  Rodzinnego 
Diagter, gdzie chorzy pacjenci nie mają możliwości zarejestrowania się do lekarza rodzinnego. 

5. Zakończenie.
Na tym posiedzenie zakończono.

Przewodnicząca
Komisji Budżetowej

Elżbieta Cholewicka

Przygotował: Biuro Rady
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